

Children's Sprained Shoulder Protector

兒童肩膀扭傷護具

Model : TD-KI

Features:

- The Velcro design can be easily adjusted and used by yourself
- With armpit inflatable bag design, more effective support for the arm
- Suitable for fixation of shoulder fracture and dislocation or ligament injury, easy to use
- 魔术贴设计可以方便自己调节至合适自己的位置,使用更方便
- 附带腋窝充气袋设计,更有效的支撑手臂,让腋窝部位不易出汗
- 适用于肩部的骨折脱位或韧带损伤的固定,使用方便,可代替石膏



Specifications

Product Model 產品型號	TD-KI
Product Function 產品功能	fingers and wrists are injured and fixed 手指,手腕受傷固定
Product Material 產品材質	composite cloth 複合布
Specification 規格	children inflatable, can be adjusted 兒童 充气款 均碼可調節
Suitable for 適用於	hands 手部
Color 顏色	blue 藍色
Product Weight 產品重量	150g
Package Weight 包裝重量	283g
Packing Size 包裝尺寸	25.5*20*7cm

Instructions

According to their own needs to adjust the size, Velcro can be fixed

Put the inflatable bag into the outer bag and inflate it

Note:

- ◆ Do not tie too tightly when using, to prevent compression of cervical artery, affecting normal breathing
- ◆ In case of dyspnea during use, please see a doctor in time

根據自己需求調節所需大小,魔术贴粘上固定即可

將充气袋放入外包口袋充好气即可

注意事項:

- ◆ 使用时请勿系结过紧,防止压迫颈部动脉,影响正常呼吸
- ◆ 使用过程中如发生呼吸不良症状,请及时就医